
Årsrapport for Modalen Barneteater 2019

Årsmøte
Årsmøtet ble avholdt 06.06.19 kl 17.00 i Samfunnshuset på Mo.

Det ble gjort vedtektsendringer i§ 4 og 8 og endringer i styrets sammensetning.
Vedlagt i n n kalli n g, årsmøteprotokoll og oppdaterte vedtekter.

Styremedlemmer:
Kristin Meiling, leder
Marita Farestveit
Gro Henny Mo

Instruktører:
Kristin Meiling, Marita Farestveit, Gro Henny Mo
Vi har vært så heldige å ha en engasjert foreldregruppe, og disse har stilt opp som
instruktører, medhjelpere, bakere og kokker ved behov.

Antall skuespillere:
Barn 6-15: 22
Voksne: 1

Sammendrag styremøter:
Det er avholdt 3 formelle styremøter. Styret/instruktørene har som tidligere holdt
løpende kontakt via sosiale medier og hattoppsummeringsmøterførog etter øvingene.
I hovedsak har man drøftet fordeling av oppgaver, fremdrift, øvingsplaner, innkjøp og
praktiske detaljer og veiled n ing av barn ift rollen.
Ved oppstart ble det vedtatt å gå for et kjent eventyr, valget falt på Snøkvit i
musikaldrakt. Kristin og Gro Henny skrev et stykke i fellesskap, Kristin satte deretter
opp et manus.

Aktiviteter og arrangement:
• Barneteateret hadde en myk oppstart i januar, med 1 times øving i oddetallsuker,

fri i skoleferier. Det var i alt 9 øvinger i vårsemesteret med sommeravslutning og
årsmøte 06.06.19. Høstsemesteret økte vi øvingsintervallene og fra oppstart
frem til forestilling hadde vi 6 ordinære 2 timers øvinger og en ekstra øving for
sang og dans.

• 28-29.09 arrangerte vi øvingshelg i Samfunnshuset på Mo. Begge dagene øvde
vi mellom 10/11 og 16, med mange gode pauser til spising, sosialt samvær og
lek.

• 17 .10 brukte vi h ele øvingen på å frakte ensemblet opp ti I Modal stu n et, der barna
sang og danset for de gamle med personale. Dette var et svært populært tiltak,
som tidligere år. Barna fikk servert frukt og saft. Denne tilstelningen fungerer
også som en slags "mini-generalprøve". Vi lånte den grønne kommunebilen for
anledningen.



• Forestillingshelgen var hektisk, begynte fredag em med en liten øving for
spesielt interesserte kl 17 ved Kristin, deretter opprigg av utstyr med lys og
lydmann, dette varte til ca 0100 pga tekniske problemer. Barna møtte lørdagen
fra 10-16 for lyd og lysprøver, generalprøve med mer, søndag fikk de komme kl
11 for øving av enkeltscener og sang/dans, deretter kostymer og sminking før
forestillingen. Kostymer kom på straks etter lunsj, deretter ble det sminket i små
grupper. Vi fikk sminkehjelp av en foresatt og en gjeng med flotte ungdommer
som stilte opp. Vi fikk hjelp av en foresatt til lunsj-tillaging. Ansatte ungdommer
på Bryggjeslottet var behjelpelig med diverse småting underveis.

• Forestilling 20.10 kl 16,149 solgte billetter. Barna (og instruktørene)varveldig
fornøyde med innsatsen og harfått gode tilbakemeldingerfra publikum, bygda og
lokal presse.

• Etter forestillingen arrangerte foreldre tradisjonen tro Premierefest for barna med
familier. Dette var et veldig populært arrangement.

Økonomi Snøkvit

UTGIFTER
Voss Lyd kr 25000
Lydfiler kr 5500
PR-materiale kr 4000
Kostymer kr 3899
Matservering kr 2261,30
Teatersminke kr 2154,50
Lys og rigging kr 2000
Premierefest kr 849
Annonse VP kr 650
Pausemat øvinger kr 626,30
Sommerfest/årsmøte kr 187
VIPPS gebyr kr 178,50

TOTALT kr 47305,60

INNTEKTER
Frifond kr 15000
Modalen kom mu n e kr 15000
Modalen folkeakademi kr 2000
Billettinntekter kr 14900

TOTALT kr 46900

RESULTAT KR - 405,60

Regnskap med bilag er forelagt staten ved Frifond og er godkjent.



Sponsing:
Som tidligere år har Coop Modalen sponset barneteateret med pølser og brød til
øvingshelgen. Beløp er ukjent.
Det ble budsjettert med en overnatting for Voss lyd, men denne valgte Mobryggja å
sponse. Beløp er ukjent.

Øvrig:
Det har dette teaterår vært uventede økninger i poster knyttet til Bryggjeslottet.

Barneteateret har hatt en stor uforutsett økning i posten "Lyd".
Dette skyldes at det tekn i ske an legget var fysisk utkoblet/feilkoblet fredag ettermiddag
når vi overtok lokalet til opprigging av lydutstyr. Dessverre var det ingen på teknisk vakt
som kunne løse dette, så undertegnede med Voss lyd måtte ta på seg oppgaven å
feilsøke og ordne opp. Dette ble til relativt mange arbeidstimer, samt leie av
tilleggsutstyr fra Voss Lyd - alt i alt økte lydregn ingen med kr 7000,- utover det som var
budsjettert og avtalt med Voss Lyd.

Det vil i fremtiden være klokt å undersøke lydanlegget i forkant sammen med
kommunen, da barneteateret de facto låner huset "as is", og må selv bære økonomiske
konsekvenser av evt feil og mangler.

Barneteateret harfrem til nå fått sponset lunsj til barna av Bryggjeslottet (pølser/pizza),
dette ble litt brått awiklet av kommunen i år. Det er derfor en en relativt stor økning i
poster knyttet til matservering ift tidligere år.

I perioder har det også vært nødvendig å ha pausemat på øving, særlig etter
sommerferien da øvingene ble utvidet til 2 timer.

Posten lydfiler ble noe større en opprinnelig budsjettert, dette da vår samarbeidspartner
trakk seg fra oppdraget. Vi fikk i stand et svært godt samarbeid med Boris Kuprijanovog
er veldig fornøyde med alt han leverte.

Oppsummert:
Teateråret 2019 har vært et flott år! Spesielt vil jeg bemerke at det har vært veldig
positivt å ha barn fra kommunene rundt med oss på laget, det har gitt en god dynamikk
og bånd er blitt knyttet på tvers av kommunegrenser og skolemiljøer.
Dette er også i tråd med barneteaterets visjon om å bygge broer og være inkluderende
og samlende.

Takk for et givende og kjekt teaterår!

For styret,
Kristin H Mailing, leder.
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